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Murder of Anna Politkovskaya : time to know the truth, 
says PACE President 
 
Strasbourg, 06.10.2007 – One year after the murder of Russian journalist Anna 
Politkovskaya, René van der Linden, President of the Parliamentary Assembly of the 
Council of Europe (PACE), made the following statement:  
 
“A year ago, on 7 October 2006, Anna Politkovskaya was shot in Moscow. A year later, 
light has still to be shed on this murder. 
 
The murder of Anna Politkovskaya, one of Russia’s most courageous journalists, was a 
direct attack on democracy, and it must not go unpunished. I renew my appeal to the 
Russian authorities to do everything in their power to bring the truth to light, and to the 
Russian Parliament to follow the investigations closely.  
 
Journalists are the indispensables champions of freedom of expression. On this 
occasion, I should like to pay them tribute: in their work, they are advancing the cause 
of democracy and the rule of law “. 
 
 
Meurtre d’Anna Politkovskaïa : il est temps de connaître la 
vérité, affirme le Président de l’APCE 
 
Strasbourg, 06.10.2007 – Un an après l’assassinat de la journaliste russe Anna 
Politkovskaïa, le Président de l’Assemblée parlementaire du Conseil de l’Europe 
(APCE), René van der Linden, a fait aujourd’hui la déclaration suivante :  
 
« Il y a un an, le 7 octobre 2006, Anna Politkovskaïa, était abattue à Moscou. Un an 
après, la lumière n’a pas encore été faite sur cet assassinat. 
 
Le meurtre d’Anna Politkovskaïa, l’une des journalistes les plus courageuses de 
Russie, fut une attaque directe contre la démocratie qui ne peut rester impunie. Je 
renouvelle mon appel aux autorités russes pour qu’elles s’emploient de leur mieux à ce 
que la vérité soit connue et au Parlement russe pour qu’il suive de près l’avancement 
de l’enquête criminelle.  
 
Les journalistes sont les défenseurs indispensables de la liberté d’expression. A cette 
occasion, je tiens à leur rendre hommage : par leur travail, ils font avancer la 
démocratie et l’Etat de droit. » 
 
 
 


